

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INJAZ FOR DEVELOPMENT & PROJECTS Date: 21-07-2024 02:52:00 PM Subject: refurbish the park and front side squares inside T</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: انجاز للتنمية والمشاريع المتعددة التاريخ: 21-07-2024 02:52:00 PM الموضوع: اعادة تأهيل مبنى الساحات الامامية لرئاسة الوزراء</p>
<p>We would like to inform you that our subsidiary company, M/s Abraj Al-Arab Contracting Company has signed a contract agreement with the Royal Hashemite Court to refurbish the services building, and to expand/ refurbish the park and front side squares inside The Prime Ministry(package2), for a total value of JOD 625,000.</p>	<p>نود إعلامكم بأن الشركة التابعة (شركة ابراج العرب للمقاولات) قامت بتوقيع عقد مع السادة الديوان الملكي لإعادة تأهيل مبنى الخدمات وإضافة توسعة وإعادة تأهيل الحديقة والساحات الامامية في رئاسة الوزراء (package2) بقيمة 625000 دينار أردني</p>
<p>21-07-2024</p>	<p>21-07-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rawan Mahmmoud Mhamad Alnsour</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rawan Mahmmoud Mhamad Alnsour</p>